

Sudbury-White River Menu Menu Sudbury - White River

Economy class - Classe Économie



Save 50¢ on your coffee when you present a reusable cup.

Économisez 50 ¢ sur votre café lorsque vous présentez votre tasse réutilisable.

Snacks

Pringles potato chips ——— \$2⁵⁰

Chocolate bar

Chicken noodle soup ——— \$3⁵⁰

Beverages

Spring water ——— \$2

Coffee ——— \$2⁵⁰

Decaffeinated coffee

Tea

Hot chocolate

Collations

Croustilles Pringles ——— 2⁵⁰\$

Tablette de chocolat

Soupe au poulet et nouilles ——— 3⁵⁰\$

Boissons

Eau de source ——— 2\$

Café ——— 2⁵⁰\$

Café décaféiné

Thé

Chocolat chaud

All sales taxes are included. VIA Rail accepts most major credit cards and VIA Rail gift cards (cash no longer accepted on this route). Consumption of personal alcoholic beverages on these premises is prohibited by law. Some menu items may contain nuts or traces of peanuts.

♻️ **WE RECYCLE** Please ask your attendant for the location of the recycling bins. The VIA logo is a trademark owned by VIA Rail Canada Inc.

Les prix comprennent les taxes de vente. VIA Rail accepte la plupart des cartes de crédit et les cartes-cadeaux VIA Rail (aucun argent comptant accepté sur cette route). La loi interdit la consommation d'alcools personnels en ces lieux. Certains items peuvent contenir des noix ou des traces d'arachides.

♻️ **NOUS RECYCLONS** Veuillez demander au préposé de vous indiquer l'emplacement des bacs de recyclage. Le logo VIA est une marque de commerce propriété de VIA Rail Canada inc.

